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Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
24 02 2016 

 
Datum: 24 02 2016  uur: 19.30 uur 
Locatie: Terreinen KKK op Frac 
Kenmerk: TSR_verslag_KP_20160224 

 
Aanwezig: Erik Smeets, Rita Beyens, Erwin Druyts, Fred Broeckx, Kurt Persegael, Ludo Van der Veken, Koen De 
Busser, Leo De Houwer, Petra Verboven, Jan Schoeters, Hannes Anaf, Wilfried Sylverans, Geert Van Autenboer, 
Vic Schuer 
Verontschuldigt: Laure Aerts, Johnny Verachtert 
Afwezig:Luc Devolder, Kathleen Hermans 
Tijdelijk non-actief: Heidi De Beckker, Tim Stas, Frans Oerlemans 

1. Werking KKK 

Toelichting werking KKK door Daniel Daems, voorzitter: 
PowerPoint in bijlage. 
We danken KKK voor zijn gastvrijheid. 

2. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 20 01 2016’ 

Het verslag wordt goedgekeurd 

3. Ontslag Koen Van Gompel 

Op vraag van Koen wordt het ontslag aanvaard. 

4. Voetbal in Turnhout: Project Waterheide, Leemshoeve, Stadspark 

a. Waterheide 
- Schepen Hannes Anaf heeft hier al verschillende keren over gecommuniceerd. 
- Bedoeling is hier een soort 2de “Leemshoeve” te creëren waarbij de Stad zorgt voor de verwerving 

van de gronden en de geïnteresseerde clubs zorgen voor de uitbouw en het onderhoud van de 
infrastructuur (naar analogie van wat er op FRAC wordt gerealiseerd). Momenteel is HIH gevestigd 
op de Leemshoeve. De tijd zal uitwijzen wanneer en hoe de nieuwe accommodatie kan worden 
uitgebouwd. HIH laat alle pisten open. 

- Voor de verwerving van de gronden is er een stappenplan  opgemaakt. 
- Contacten met White Star – Technico – Hand-in-Hand zijn lopende. 
- Met de sociale functie van White Star binnen het Schorvoort wordt zeker rekening gehouden. 
- Financiering voor verwerving gronden (ook deze die nu nog eigendom zijn van Technico) zal voor 

3/5 door OCMW worden gedragen en voor 2/5 door Stad.  

b. Leemshoeve 
- KFCT, HIH en diverse vriendenclubs spelen hier samen 
- Planning en administratie lopen via KFCT. Dit loopt goed. 
- Er is hier een nijpend tekort aan kleedkamers en ook de parking is te klein. 
- Er worden dit jaar nog 3 velden bijgelegd. Hier zou eventueel de verlichting, die nu bij HIH werd 

afgebroken, kunnen worden geplaatst zodat deze als volwaardige trainingsvelden kunnen worden 
gebruikt. Dit dient wel nog verder te worden bekeken. Als wedstrijdvelden voor de 
voetbalcompetitie zijn de velden niet geschikt. Voor vriendschappelijke wedstrijden zou dit wel 
kunnen. 
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- De Concessie voor de kantine loopt af eind april. Deze wordt terug open geschreven aan alle op 
de Leemshoeve spelende verenigingen. Bedoeling is om een gebruiksovereenkomst op te stellen 
waarbij de gebruiker vrijgesteld wordt van het betalen van de maandelijkse vergoeding. Als 
tegenprestatie zullen er dan een aantal taken worden afgesproken zoals bijv. het speelklaar maken 
van de terreinen, het reinigen van de kleedkamers …. De medewerker van het Stad die nu met 
pensioen gaat, dient zo niet te worden vervangen waardoor er toch een aanzienlijke besparing 
wordt gerealiseerd. 

c. Stadspark 
- Stad kan hier enkel aan de zijkant toekijken. Onderhandelingen gebeuren tussen CVBA die stadion 

beheert en de KFCT. 
- KFCT heeft met kredietinstelling akkoord om de looptijd van de lening verder te spreiden in de tijd. 

Hierdoor komt de maandelijkse last lager te liggen. 
- Van de CVBA uit is er een nieuw voorstel gekomen dat door KFCT als “mooi om mee aan de slag 

te gaan” wordt beschouwd. 
- Stad heeft toegezegd om ook recht van opstal te willen spreiden in de tijd.  

5. VZW Dienstverlening 

- Zal ophouden te bestaan. 

- Zit nog +/-45.000 Euro in kas. Wat kan hier best mee gebeuren? Verdelen onder de 3 adviesraden 

zodat zij dit elks apart kunnen investeren of globaal investeren in een groter project? De Sportraad 

is principieel akkoord om dit bedrag in zijn totaal in een groter project te investeren. Een mooi 

project zou hier het raadsherenpark kunnen zijn. Voorwaarde is wel dat er duidelijke afspraken 

kunnen worden gemaakt betreffende het gebruik van deze locatie voor een aantal aan sport 

verwante evenementen. Dit dient duidelijk met de VZW Raadsherenpark te worden afgesproken.  

- Er zal een open debat plaatsvinden om tot een oplossing  

6. Terugkoppeling werkgroepen: Werkgroep AV 

- Nieuw concept was een groot succes 
- Er dient een analyse van de resultaten van het sportcafé te worden gemaakt  
- Een terugkoppeling dient te gebeuren naar de deelnemers zodat zij duidelijk weten dat de 

besproken punten wel degelijk worden opgevolgd. 
- Uit de vragen bleek dat er dringend nood was over duidelijkheid betreffende de gebouwen aan de 

Lindendreef en het Congoplein. Dit zal door de sportdienst al naar de betrokken verenigingen 
worden gecommuniceerd.  

7. Schepenkwartier (HA) 

Schaatsbaan 
- Faillissement is door de uitbater aangevraagd. 
- Stad kan enkel suggesties doen om dit probleem op te lossen.  
- Subsidies kunnen hier zeker niet voor worden vrijgemaakt 

Heistse Pijl 
- Deze start zal vanaf dit jaar op de Grote Markt in Turnhout starten (04/06) 
- Het betreft een regelmatigheidscriterium van niveau 1.1. 
- Ex- profrenner Nik Nuyens is hierbij de stuwende kracht. 
- Kurt P. merkt op dat een andere vereniging ook al voorstellen indiende om een wielerwedstrijd te 

organiseren, maar dat dit steeds, o.a. wegens de verkeersproblematiek, werd geweigerd. De reden 
voor deze, volgens de sportdienst, terechte weigering werd duidelijk naar de desbetreffende 
vereniging gecommuniceerd. 
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9. Varia, meldingen & rondvraag 

Terugkoppeling afvaardigingen op evenementen:  
- Geen afvaardigingen gemeld.  

 
 
Ludo: 

- De wegen in het Stadspark zouden in erbarmelijke staat zijn. Lopers klagen over het grote risico op 
blessures o.a. door valpartijen. 

Hannes vraagt duidelijk te vermelden over welke wegen het precies gaat, zodat hier dringend iets aan kan worden 
gedaan. 

 
Kurt: 

- Luc De Volder is bijna nooit aanwezig op vergaderingen van de sportraad maar is wel door de raad 
als voorzitter van het beheersorgaan voor sport benoemd. Dit is een probleem. 

De Sportraad beslist, unaniem, om hem zowel als voorzitter van het beheersorgaan voor sport en als lid van de 
Sportraad te ontheffen. Geert Van Autenboer wordt voorgedragen als nieuwe voorzitter van het beheersorgaan voor 
sport. De functie van ondervoorzitter van dit orgaan wordt hierdoor vacant. Hiervoor kunnen zich tegen de volgende 
sportraad kandidaten melden. Dit dient binnen het beheersorgaan nog te worden bekrachtigd. 
Erik Smeets zal Luc van deze beslissing op de hoogte brengen en de raad hierover informeren. 
 
Loe: 

- 50 – jarig jubileum basket wordt gevierd op zaterdag 23/04 in de namiddag. 
 
Agendapunten TSR 30 03 2016 

- Nog te bepalen 
 

 
Bijlagen: Presentatie KKK 
 
Einde vergadering: 22.15 uur  
 
Volgende vergadering: woensdag 30 maart 2016 om 19.00u – Campus Blairon ‘Verloren kost’ 
Wordt gevolgd door presentatie UITpas om 20:00u, gegeven door Nico Verhoeven. 
 


